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Geachte mevrouw Kerkmans, 
 
Op 18 januari 2015 heeft u vragen gesteld over bovengenoemd onderwerp, hierbij ontvangt u onze reactie.  
 

1. Gouda heeft met 31,4 m2 groen per inwoner minder groen per inwoner dan het landelijk 

gemiddelde. Wat is het actuele aantal m2 per bewoner? Wat zijn de gevolgen van uw besluit voor het 

aantal m2 groen per bewoner van de stad, met hoeveel m2 gaat dit voor- of achteruit van de actuele 

situatie? 

2. Wat zijn de inhoudelijke overwegingen vanuit uw beleidsvisie op groen die ten grondslag liggen 

aan dit besluit? Het memo refereert alleen aan financiële overwegingen. 

Antwoord op vraag 1 en 2:  

Uitgangspunt bij deze beslissing is geweest dat de hoeveelheid openbaar groen in deze sterk stedelijke 

gemeente in stand blijft en de nadelige gevolgen van de bezuiniging, zo veel als redelijkerwijs mogelijk,  

worden beperkt. De totale omvang van het areaal openbaar groen verandert daarom ook niet (groen areaal 

blijft dus gelijk). Bezuinigd wordt  op het onderhoud van sierheesters, blokhagen en bloembakken. Dit is een 

relatief klein deel van het openbaar groen waarvan het onderhoud relatief veel geld kost. Op het overige 

groen (bermen, gazons, bosplantsoen en bomen) wordt niet bezuinigd. 

 
3. Heeft het college een visie op de samenhang tussen groen in de stad en vandalisme? Zo ja, wat is 

deze visie? En welke positieve of negatieve effecten op vandalisme verwacht zij van deze maatregel? 

Antwoord: 

Uitgangspunt blijft dat de openbare ruimte schoon, heel en veilig is. Dat is van belang om vandalisme te 

voorkomen. Er wordt niet bezuinigd op reiniging en beheer en onderhoud van straatmeubilair. Er is geen 

reden om aan te nemen dat deze bezuinigingsmaatregel tot meer vandalisme leidt. 

 

4. Wat is het effect van deze maatregel op het ‘hitte-eiland effect’ in onze stad? 

5. Welk effect heeft deze maatregel op de luchtkwaliteit in onze stad? Op welk onderzoek baseert u 

dit antwoord en wij ontvangen dit onderzoek graag van u.  

6. Welk effect de bezuiniging op de compensatiefunctie voor hemelwater door plantsoenen? 

7. Wat is het effect van de maatregel op insectenpopulaties zoals  bijvoorbeeld bijen en 

zweefvliegen? 

8. Wat is het effect van de maatregel op de in de stad levende wilde dieren, zoals vogels en kleine 

zoogdieren? 
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9. Gaat de gemeente het groen op een andere plek compenseren en waar? Zo nee, waarom niet?  

Antwoord op de vragen 4  tot en met 9: 
Zoals in het antwoord op vraag 1 is aangegeven verandert het areaal aan openbaar groen door deze 
bezuiniging niet. Nadelige effecten op het milieu zullen minimaal zijn. 
 

Wij vertrouwen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Hilde Niezen 
wethouder 
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